
Geacht college,

De fractie van het CDA vraagt naar aanleiding van een schrijven van diverse inwoners van 
Diemen graag uw aandacht voor het volgende:

Er werd door inwoners uit Diemen Noord aandacht gevraagd voor de visuele 
omgevingsvervuiling die de bestickering op de containers in de tuinen van de laagbouw met 
zich meebrengt en een schrijven van inwoners waaruit duidelijk blijkt dat lang niet alle 
inwoners zitten te wachten om deze containers in hun soms toch al (te) kleine tuin te moeten 
plaatsen. Daarom hebben wij de volgende schriftelijke vragen:

1. Is er een participatie traject doorlopen met de inwoners over het plaatsen van containers 
in de laagbouw?

 Zo ja, op wat voor wijze heeft dit participatietraject plaats gevonden en wat voor reacties 
kwamen hieruit voort?

 hebben inwoners de mogelijkheid om de plaatsing van deze containers in hun tuin te 
weigeren?

 zo ja, op welke gronden mogen zij deze weigeren.
 zo nee, op welke gronden mogen zij deze niet weigeren ?

2. Is er tijdens dit participatietraject of anderszins meegenomen en besproken met de 
inwoners hoe de containers eruit komen te zien? Qua, grootte, vormgeving, kleur en de 
bestickering?

- klopt het dat de wethouder op het uitgebreide en goed onderbouwde voorstel van de 
inwoners alleen heeft gereageerd met; “Meerlanden ziet het niet zitten, want de stickers 
in de deksel worden vuil.” 

- Zo ja, wat is de reden dat u op de rest van de inhoud geen uitgebreidere en goed 
onderbouwde reactie heeft gegeven?

- Zo nee, wat heeft u dan voor reactie/antwoord gegeven?
- Is de wethouder het met de inwoners uit Noord eens dat de grijze containers sowieso al 

een visuele omgevingsvervuiling zijn in de tuinen en daarmee ook van het straatbeeld en 
dat de aangedragen ‘sympathieke, geen extra kosten dragende’ suggestie de oplossing 
voor dit ‘ probleem biedt?

- Dat het aan de gemeente is om te beslissen waar deze stickers geplaatst worden wat 
bepalend is voor het Diemense straatbeeld en dat deze beslissing niet bij Meerlanden 
hoort te liggen?

Wij zijn benieuwd naar de reactie van het college.

Namens de fractie van het CDA,

Met vriendelijke groet,
Janneke de Graaff


